

EINLADUNG

# ICI SOMMERFEST

Das Leitprojekt "Tension/Spannung" bildet den Ausgangspunkt und Fokus der ICI-Aktivitäten der ersten beiden Jahre. Wir gewähren Einblicke in Veranstaltungen, stellen die erste Publikation vor und dokumentieren den Stand der derzeitigen Fellow-Projekte.

Mit unserem Sommerfest möchten wir das Ende des akademischen Jahres 2008/09 feiern und uns bei unseren Assoziierten Mitgliedern, Fellows, KollegInnen und FreundInnen für die inspirierende Zusammenarbeit und das kontinuierliche Interesse bedanken.

The core project "Tension/Spannung" has formed the starting point and focus for the ICI's activities in the first two years. We will present some exemplary events, the first publication stemming from them, and the current state of the fellows' projects.

With our Sommerfest we would like to celebrate the end of the academic year 2008/09 and thank our associate members, fellows, colleagues, and friends for the inspiring collaboration and ongoing interest in the ICI.



**FREITAG,**  
**10. JULI 2009**  
**19:00 UHR**

Programme:

Welcome: Christoph Holzhey

Book Presentation: *The Power of Disturbance. Elsa Morante's Aracoeli* (ed. by Sara Fortuna and Manuele Gagnolati)

Screenings and Readings on  
"Tension/Spannung"

Reception

ICI Kulturlabor Berlin  
Institute for Cultural Inquiry  
Christinenstr. 18/19, Haus 8  
D- 10119 Berlin  
Tel: +49 30 473 72 91 10  
[www.ici-berlin.org](http://www.ici-berlin.org)  
[info@ici-berlin.org](mailto:info@ici-berlin.org)  
U-Bhf. Senefelder Platz (U2)